
FAU - MØTE VED TODDA SKOLE 

MØTEREFERAT – 07.11.23 

 

- Alle trinn var representert i møtet, enkelte forfall grunnet sykdom.  
 

Sak 7 23/24 Info fra Øyvind/ rektor 

- 7.1. Øyvind/ rektor informerte om status for utbygging av Todda skole. 
utbyggingen er inntatt i økonomiplanen til kommune, med oppstart for plan i 2025 
og utbygging 2026. Pågår fremdeles et arbeid.  

- 7.2 Rektor informerte om muligheten for å gjennomføre en foreldreundersøkelse i 
skolen.  

- 7.3 Elevtrivselsundersøkelsen. Rektor redegjorde, og FAU gav tilbakemeldinger til 
undersøkelsen.  
 

Sak 8 23/24 Foreldreundersøkelsen høsten 2023 

- FAU ønsket en foreldreundersøkelse, og rektor oversender linker til FAU som 
melder tilbake aktuelle temaer innen frist.  

- Det ble besluttet at FAU motiverer aktivt foresatte i klassen til å delta når 
undersøkelsen sendes ut.   
 

Sak 9 23/24 FAU lager årshjul for 23-24. 

- Simen N. gjennomgikk årshjulet som ble laget i fjor.  
- Årshjulet er et arbeidsdokument, og kan brukes og tilpasses etter behov. Årshjulet 

er tilgjengelig på Spond.  
- Styret kommer tilbake til et arrangement i mars for foresatte etter modell fra 

fjoråret, det ble foreslått skjermbruk som tema.  
 

Sak 10 23/24 Områdesatsing Kvadraturen EG- 25 millioner over en 
femårsperiode. 

- Rektor og Steinar/ fau leder redegjorde for områdesatsingen, og det ble diskutert 
mulige innspill, hensyn, etc. Parken i Nybyen vil blant annet bygges om, det ble 
diskutert muligheten for et «bydelshus» til barn og unge, etc.  

- FAU representanter oppfordres til å høre om foresatte i klassen har innspill til 
hvordan midlene kan benyttes.  Hva savner foreldre? Hva kan løfte området? hva 
er viktig for barna?  
 

Sak 11 23/24 Natteravn 23-23 Todda 1.12 2023. 

- 6 og 7 trinn har hovedansvaret for natteravn, mens foresatte også fra andre trinn 
oppfordres til å delta hvis ønskelig.   

- FAU repr. for 6 og 7 trinn et særskilt ansvar for å følge opp, og koordinere etter 
behov.  

- Neste natteravn er 11.05.2023.  
 

Sak 12 23/24 Kort rapport fra Komfug på Kongsgård skolesenter 1. nov. 



- FAU leder redegjorde.  
-  

Sak 13 23/24 Eventuelt 

- Ståle redegjorde for status med «Trygg skolevei». Det tar lang tid, og det er liten 
utvikling/ endring.Det er innhentet «data» fra elevene som nå bearbeides og 
overleveres kommunen.   

- Det ble redegjort for en person, ung mann med mørkt hår og tatoveringer i 
ansiktet, som oppholder seg rundt i sentrum der også barn er. det har vært 
uheldige episoder allerede. Politiet oppfordrer publikum til å melde om uheldige 
hendelser. Ved uheldige hendelser kan derfor fau/ skoleledelsen kontaktes eller 
orienteres for å melde videre.   

 

**** 

 

Kristiansand, den 9.11.23 

 

Simen Moen Nordbø 

sekretær 


